

# CANCHAM SHANGHAI MEDIA KIT



CANADA 150



# PRINT PUBLICATIONS Member Catalogue

CanCham Shanghai's Member Catalogue is distributed freely to our members and the Canada-China community at large. Readers range from Chinese Governmental bodies to Chinese member-based Chambers of Commerce and Trade Associations. An online version will also be available for browsing and downloading.

Initial distribution: 500 copies



**咨询**

**FTI Consulting**  
上海汤普逊市场咨询有限公司

Work Phone: 86 21 5112000 Work Fax: 86 21 43513818  
Website: [www.fticonsulting.com](http://www.fticonsulting.com)

FTI Consulting 是一家独立的中国综合咨询服务公司，致力于为客户提供管理咨询、战略咨询、风险管理、数字化转型、企业运营和人力资源方面的专业服务。在全球范围内，我们拥有广泛的客户网络，包括政府、企业、非营利组织和学术界。我们拥有超过 20 年的经验，为客户提供高质量、定制化的咨询服务。

电话: 821-2113100 邮箱: [fti@fticonsulting.com](mailto:fti@fticonsulting.com)  
地址: 中国 (上海) 自由港新式城世纪大道 840 号 402 室

**KPMG Advisory (China) Limited**  
毕马威华振会计师事务所 (特殊普通合伙) 上海分所

Home 20th Floor, Plaza 66, 1106 Nanjing West Road Shanghai Home  
Work Phone: +86 (21) 2212-2888  
Website: [www.kpmg.com/cn](http://www.kpmg.com/cn)

毕马威是一家国际性的专业服务机构，专门提供审计、税务和咨询等服务。毕马威在全球 160 多个国家拥有超过 200,000 名员工，为客户提供高质量、定制化的服务。我们拥有超过 80 年的经验，为客户提供高质量、定制化的服务。

毕马威提供一系列服务，包括:

- 审计和税务服务
- 企业运营和效率提升
- 风险管理、内部控制和合规
- 人力资源和绩效管理
- 信息技术和数字化转型
- 并购和重组
- 咨询、税务、风险管理、运营、会计等

电话: 821-2212888 邮箱: [info@kpmg.com/cn](mailto:info@kpmg.com/cn)  
地址: 上海中静安商务楼 104 号 104 室 20130 室

[www.cancham.asia](http://www.cancham.asia) | 86 21 6075 8797 | [info@cancham.asia](mailto:info@cancham.asia)



**加拿大  
商会会员  
电子名录**

**目录**

6	餐饮/服务业	26
8	航空/交通	28
9	制造业	30
11	银行业	30
11	建筑业	31
13	教育及培训	32
14	食品饮料进出口	34
17	I.T.	37
18	政府/贸易机构	38
21	健康及医药	39
22	法务	41
24	咨询	42
25	社会型	43

AD POSITION	PRICE (RMB)
2nd Left-hand Page	8,000
3rd Left-hand Page	7,500
4th Left-hand Page	7,000
Inside Back Cover	8,000
Inside Full page	6,000
Inside ½ page	4,500



**每日四班  
中国直飞**

北京 - 温哥华  
上海 - 温哥华  
北京 - 多伦多  
上海 - 多伦多

**AIR CANADA**

通过微信关注加拿大航空公司  
扫一扫，通过加航官方微信  
了解更多最新动态和特惠信息

# THE CANADIAN CHAMBER OF COMMERCE IN SHANGHAI

*The Canadian Chamber of Commerce in Shanghai (CanCham Shanghai) is an independant, non-profit and self-funded business organization that facilitates Canadian business in China*

## OUR MISSION

*The Canadian Chamber of Commerce in Shanghai is the pre-eminent organization supporting Canadian business and community interests. CanCham Shanghai informs and promotes Canadian interests in Eastern China and fosters connections within the Canadian business community with their Chinese counterparts.*

## OUR MEMBERS

*Our membership consists of Canada-China joint ventures and wholly owned Canadian companies, ranging from some of the largest and best-recognized corporations to medium and small-sized enterprises, representing a rich variety of industries.*

WE THANK YOU IN ADVANCE FOR YOUR INTEREST, AND LOOK FORWARD TO COLLABORATING TOWARD CREATING A MEMORABLE EXPERIENCE FOR YOUR BRAND!



## CONTACT US

1228 Yan'An Road  
22/F, Jing'An Kerry Centre,  
Shanghai, China, 200040  
Phone: 021-3106-3486

CANCHAMSH | INFO@CANCHAM.ASIA | WWW.CANCHAM.ASIA

SPECIAL THANKS TO OUR PLATINUM MEMBERS



westbank

